
P R O T O K Ó Ł NR XXXVT/2014 
z sesji Rady M i e i s k i e i w W ę g o r z y n i e 

Sesja Rady Miejskiej w Węgorzynie w dniu 22 maja 2014 roku rozpoczęła się o godz. 
14:00, a zakończyła o godz. 18:25. 

W sesji udział wzięło 12 radnych, na stan 15 - stu - zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Oprócz radnych w sesji uczestniczyli: Pani Burmistrz, Pani Sekretarz, Pani Skarbnik, Pan 
mecenas Jerzy Adamiec, oraz zaproszeni goście - zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 2 do mniejszego protokołu a także sołtysi z terenu Gminy Węgorzyno - zgodnie z 
listą obecności stanowiącą załącznik nr 3 do protokołu oraz mieszkańcy Gminy Węgorzyno. 

I. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie obrad, powitanie gości i stwierdzenie quorum: 

Sesję otworzył i jej obradom przewodniczył p. Jan Mazuro — Przewodniczący Rady. 

Stwierdził, że w sesji udział bierze 12 - stu radnych, na stan 15 - stu. W związku z tym 

podejmowane decyzje i uchwały będą prawomocne. 

b) przedstawienie porządku sesji: 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad radni i zaproszeni goście otrzymali, na 

piśmie wraz z zawiadomieniem o sesji - stanowi on załącznik nr 4 do protokołu. 

c) przyjęcie protokołu z posiedzenia X X X V sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie z 27 marca 

2014 roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej - poinformował, że na dzisiejszej sesji przyjęciu podlega 

protokół z X X X V sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie odbytej w dniu 27 marca 2014 roku. 

Protokół został sporządzony i był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej oraz 
zamieszczony na Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Węgorzynie. 

Pytań i uwag do protokołu nie wniesiono. 
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W w y n i k u glosowania jawnego na ogólną l iczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, 
głosowało: 
Z a - 1 0 
Przeciw ~ 0 
W s t r z y m a ł o się - 2 

P r z e w o d n i c z ą c y R a d y M i e j s k i e j — p r o t o k ó ł zosta! p r z y j ę t y 

II. Interpelacje, wniosk i i zapytania radnych 

Pan Radny Sadurek 

- Dziękuję za załatanie dziur na ułicy Grunwaldzkiej 

- C z y przeprowadzono rozmowę wyjaśniającą z Panią psycholog po zgłoszeniu przez pana 
Korcza? 

Odpowiedź Pani Burmistrz na sesji — odnośnie r o z m ó w z Panią psycholog. Przeprowadziłam 
rozmowę z Panią Dyrektor Gimnazjum, wysłałam stosowne zapytanie, na które otrzymałam 
odpowiedź przekazaną do Rady i chyba zostanie odczytana. N i e potwierdziły się zarzuty 
sołtysa. Pismo jest szerszej treści 

- Kto odpowiada za porządek na ciągach ulic powiatowych jest brudno, drzewa są nieprzycięte, 
chodnik nie sprzątnięty, przy ulicy Podgórnej 

Odpowiedź Pani Burmistrz na sesji - ulica Podgórna jest to droga wojewódzka. U nas to 
trochę dziwnie wygląda, ponieważ biegnąc przez miasto jest pod dwoma Zarządami. Jedna 
jest Drawska, a druga Stargard. Przetarg na utrzymanie czystości tej drogi wygrał nasz 
lokalny Z U K i tutaj problemów nie ma. Natomiast od skrzyżowania w stronę Ińska, gdzie 
przetarg wygrała firma z Dobrej, ale nie doszło do podpisania umowy nie wiem z jakich 
przyczyn. W tej chwili obsługą tej części zajmuje się „Czerwona Kropka". Przetargi mają 
wyszczególnione usługi jakich będzie wymagał od firmy, która wygra przetarg. Krótko 
mówiąc np. koszenie jest przewidziane 2 razy do roku i tutaj jest bardzo dobrze, jak wygrywa 
lokalna firma, bo nawet dokładają swoje pieniądze, albo nie mają żadnego zysku, ale dbają o 
to żeby wyglądało to jak najlepiej 

Pan Radny Sadurek - czy Pani nie ma wpływu na to? N p . na rozwiązanie umowy z tą f i rmą? 

Pani Burmistrz - może pośrednio mam, bo jeśli będę ciągle skargi pisała i mówiła, że jestem 
niezadowolona to być może w przyszłym przetargu nie podpiszą z nimi umowy 

- Kiedy się zlikwiduje kałuże przy nowej aptece ? 

Odpowiedź Pani Burmistrz na sesji - kwestie inwestycji Aglomeracja to Państwo wiecie na 
jakim jes teśmy etapie, że Podwykonawca nas pozwał do Sądu, a my staramy się dzielnie z 
tego wybrnąć, dążymy do tego żeby te nieprawidłowe części zostały poprawione. Więc 
myślę, że nie uda się wymóc tego od Wykonawcy, będziemy musieli to zrobić samemu 

- Gazetka samorządowa Węgorzyna - by ją wydawać lub okolicznościowe pisemka dotyczące 
promocji naszych artystów 
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Odpowiedź Pani Burmistrz na sesji - Artyści, żeby wydawali informacje przy współudziale 
zobaczymy, rozważymy, czy w ogółe mają zamiar wydawać Biuletyny 

- Chodnik przy ulicy Drawskiej i Podgórnej 

Odpowiedź Pani Burmistrz na sesji - ulica Drawska i Podgórna, oczywiście upomnę się i 
monit wystosujemy do Zarządców dróg, którzy zadeklarowali pisemnie, że chodnik będzie w 
tym roku naprawiony i uzupełnione te braki polbruku 

Pani Burmistrz - Jeśli chodzi o ulicę Drawską - mamy pomysł jak tą inwestycję chodnikową 
umiejętnie zauaktualizować 

Pan Radny Sadurek - proszę nie odpowiadać na piśmie 

Pani Burmistrz - Odpowiemy, bo wymóg odpowiedzi wymaga ze Statutu 

Pan Radny Sadurek - a jak ja nie chcę 

Pani Radna Sławska 

- w 2011 roku prosiłam o dokumentację odnośnie kortu tenisowego do dnia dzisiejszego nie 
dostałam takiej dokumentacji 

Odpowiedź Pani Burmistrz na sesji - na każdym zebraniu sołeckim we wrześniu mówi się co 
należy zrobić 

- proszę przypomnieć Wspólnocie Mieszkaniowej o prawidłowym oznaczeniu budynków 

- Pan Radny Cierpisz — interpelacja anonimowa czekam na odpowiedź pisemną ( złożył 

osobiście na p i ś m i e ) 

- Pan Radny Szymko - ja odnośnie łatania dziur, w Mieszę wie jest kawałek drogi do której 

nikt się nie przyznaje 

Odpowiedź Pani Burmistrz na sesji - naprawa drogi przy sklepie w Mieszewie, to miejsce 
ciągle jest problematyczne, tam się nikt nie przyznaje do żadnego kawałka. Tam j u ż 
próbowaliśmy wydzielać geodezyjnie, podcinać. Ja spróbuję stosowne wystąpienie zrobić w 
tym temacie 

- Pan Korcz — sołtys Mielna - mam pytanie do Pana Cierpisza kto i po co wypalał krzaki w 
Trzebawiu przy placu zabaw? 

- Pani Kuczyńska - sołtys Chwarstna - j a mam prośbę odnośnie drogi do Chwarstna, są nie 
wykoszone pobocza 

Odpowiedź Pani Burmistrz na sesji - Dopiero się przystępuje do wykaszania, nastąpił okres 
bujnej roślinności 
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III . Informacje : 

a) Informacja w zakresie bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie gminy 

Węgorzyno - druk nr 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej - materiały są przejrzyste, m o ż e Komendant chciałby coś 

dodać? 

Pan Marek Bukato - Komendant Państwowej Powiatowej Straży Pożarnej w Łobzie - na 
początku chciałbym przeprosić, bona końcu we wnioskach jest podana informacja odnośnie 
oznakowania dojazdu na Kolonie w Sielsku. To oczywiście zostało zrobione, ale jak się 
pracuje na materiale ubiegłorocznym to niestety, ale taki błąd wynikł. To jest nasz błąd, 
dlatego moje przeprosiny. W zeszłym roku były 443 zdarzenia, 454 zanotowanych zdarzeń, z 
tego 11 a larmów fałszywych,214 pożarów, 229 miejscowe zagrożenia. Jeżeli chodzi o 
działania prewencyjne na terenie Gminy Węgorzyno. Jeżeli chodzi o kontrole w budynkach 
mieszkalnych to jest to dla nas pewien problem, jako Straż Pożarna nie m o ż e m y wejść na 
prywatne posesje, często zdarzają się skargi na lokatorów, a my bez zgody lokatorów nie 
m o ż e m y wejść do pomieszczeń. W przypadku gdzie były nieprawidłowości przy kontrolach 
były sporządzane decyzje administracyjne, które nakazywały w okreś lonym terminie tych 
nieprawidłowości. W okresie przed wakacyjnym, przed feriowym były prowadzone w 
szkołach spotkania, gdzie poruszane były tematy dotyczące bezpieczeństwa. Jeżeli chodzi o 
działania operacyjne na terenie gminy Węgorzyno są 4 jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej , 
jednostka ze Zwierzynka wymaga doposażenia. N i e cały sprzęt posiadają. Stan wyszkolenia 
jest przedstawiony w informacji, którą Państwu przedstawiłem. N a terenie Gminy Węgorzyno 
zostały przeprowadzone inspekcje gotowości bojowej 

Przewodniczący Rady Miejskiej - ja pozwolę zapytać, bo z analizy zdarzeń za 2013 rok 
Węgorzyno jest na drugim miejscu, zaraz z a Ł o b z e m . Łobez ma 145 zdarzeń, my mamy 131, 
czy w tych zdarzeniach są też zdarzenia tej jednostki ratowniczo — gaśniczej na drodze 
krajowej? 

Pan Marek Bukato — Komendant Państwowej Powiatowej Straży Pożarnej w Łobzie — to są 

wszystkie zdarzenia na terenie gminy Węgorzyno. Zdarzenia zmalały o 11, 5 % w stosunku 
do roku 2012. To jest bardzo dużo, a zmalały bo palacze którzy działali wcześniej trochę się 
uspokoili. Alarmy zmalały z 6 do 1. Policja ustalała sprawców fałszywych zgłoszeń, ci 
sprawcy zostali w jakiś sposób ukarani. Jednostka OSP Runowo razem wyjeżdżała 5 razy, 
O S P Sielsko 6 razy, Węgorzyno 121 razy, Zwierzynek 7 razy. To są inne zdarzenia nie 
związane z pożarem, to są m.in. wypadki, kolizje, bo pożary są klasyfikowane osobno 

Pani Radna Górniak - ja do Pana Komendanta z pytaniem. W j a k i sposób Ochotnicza Straż 
Pożarna jest przygotowana na takie zdarzenia jak gradobicie, wichury, trąby powietrzne. 
M a m nadzieję, że nigdy nas to nie sięgnie, ale gdyby takie coś się zdarzyło czy Straż jest 
przygotowana i jakim sprzętem dysponuje na tego typu zdarzenia i czy są przeszkoleni np. 
ratownicy do tego typu zdarzeń? 

Pani Radna Sławska —ja w zeszłym roku pytałam o hydranty. Pan mówił, że jest problem z 
hydrantami, czy poprawiła się sytuacja z hydrantami? I jak wygląda sytuacja z hydrantami w 
Runowie Pomorskim? Ile mamy dobrych hydrantów w Runowie 
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Pan Marek Bukato — Komendant Państwowej Powiatowej Straży Pożarnej w Łobzie — Straż 
pożarna jest przygotowana do działań, jakim sprzętem dysponuje? Przede wszystkim 
urządzenie hydrauliczne do rozcinania, piły spalinowe. Mamy też pompy dużej wydajności, 
nie ma zdarzenia takiego samego. Przy zdarzeniach musimy wykazać się intencją, żeby było 
widać skutki tego. C z y to będzie lepiej, czy gorzej, to nie nam to oceniać, ałe staramy się 
robić jak najlepiej. N a każdym szkoleniu które jest organizowane przez nas poruszane są takie 
sprawy jak kurs ratownictwa medycznego, a taki kurs jest przygotowaniem do tego typu 
zdarzeń. M y jesteśmy w stanie przeprowadzić jedno lub maksymalnie 2 szkolenia w roku. W 
takim szkoleniu m o ż e uczestniczyć maksymalnie 30 osób. Jeżeli jest to większa grupa, to to 
szkolenie staje się nieefektywne, bo ciężko jest przeszkolić tak dużą grupę. Jeżeli nie ma 
chętnych na takie szkolenie, to też nie m o ż e m y organizować takiego szkolenia, bo to są duże 
koszty. Te 30 osób, to jest na 5 gmin, czyl i z każdej gminy może być maksymalnie 6 osób. 
Niejednokrotnie jest tak, że tych osób na początku jest dużo, a na zjeździe automatycznie 
ubywa ki lka osób. Jeżeli ktoś nie przyjeżdża na takie szkolenie 2, 3 razy to nie ma go już na 
kursie. Jeżeli byłaby duża ilość zgłoszeń z gmin, to staralibyśmy się robić częściej takie 
szkolenia. Często jest tak, że człowiek przejdzie szkolenie, zdobędzie dokument i następnie 
wyprowadza się, jedzie do pracy za granicę. 

Jeżeli chodzi o pytanie dotyczące sieci hydrantowej, to staramy się prowadzić w 
poszczególnych gminach kontrole sieci hydrantowych. Jeżeli są jakieś usterki na hydrantach, 
to przedstawiamy zalecenia. Niestety nie jesteśmy w stanie przeglądać każdej miejscowości. 
Hydranty w Runowie są na ulicy Strzeleckiej, 2 na Połchowskiej, za przejazdem kolejowym 
chyba są 3, na Węgorzyńskiej są 2 i one są wszystkie czynne. Tylko żeby ta sieć hydrantowa 
m i a ł a j e s z c z e odpowiednie ciśnienie. 

Pan Radny Szymko - j a odnośnie tego co powiedziała Pani Górniak odnośnie żywiołów, 
myślę, że tu należy zachować zdrowy rozsądek. Każdy mieszkaniec powinien wiedzieć, że 
jeżeli zapowiadają się burze trzeba zabezpieczyć mieszkania, pozamykać drzwi. N i e 
parkować pod drzewami, nie chodzić do lasu 

Pan Marek Bukato - Komendant Państwowej Powiatowej Straży Pożarnej w Łobzie - j a 
jeszcze chciałbym dodać. Spotykamy się ostatnio z dużą ilością zgłoszeń, wy jazdów do 
pszczół, os. Jeżeli chodzi o posesje prywatne to nie jeździmy do takich posesji, jeździmy 
tylko i wyłącznie do budynków użyteczności publicznej. A jeżeli jest gniazdo w obiekcie 
prywatnym, to należy wezwać osobę, która jest w obiekcie prywatnym. Do szerszeni, również 
nie jeździmy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej - ale to jest zagrożenie jednostkowe 

Pan Marek Bukato - Komendant Państwowej Powiatowej Straży Pożarnej w Łobzie - były 
takie zgłoszenie, że jedna osa łatała po mieszkaniu i my jechal iśmy ki lka razy. Ktoś nam 
powie przez telefon, że on się czuje zagrożony i niestety my musimy jechać. M y nie jesteśmy 
w stanie usunąć gniazda os z drzewa, gdzie nie mamy dostępu, pszczoły się roją i będą się 
roiły. 

b) Ocena stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz skuteczności działania 

Pol ic j i na terenie gminy Węgorzyno w 2013 roku - druk nr 2 
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Pan Jacek Dobrek - Komendant Powiatowy Policji w Łobzie - Szanowni Państwo 
otrzymaliście ocenę stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz skuteczności działania 
Pol ic j i na terenie gminy Węgorzyno w 2013 roku. Wiem, że zostało to przyjęte na Komis j i . 
Natomiast j a bym chciał zwrócić uwagę na pewne aspekty dotyczące tej oceny. Pierwsza 
sprawa to taka, że w ubiegłym roku nastąpiła zmiana Kierownika, od listopada pełni 
obowiązki pan aspirant Mariusz Różycki. Pani Burmistrz wydala pozytywną ocenę i nie ma 
przeciwwskazań do awansowania Kierownika, dostałem pisemną ocenę. N a terenie 
Węgorzyna mamy 8 funkcjonariuszy, niestety nie zawsze m o ż e m y zabezpieczyć potrzeby 
Państwa bezpieczeństwa. Jeżeli policjantów nie ma to prosiłbym o telefon 112 lub 997 i 
wtedy wszelkie zdarzenie przestępcze dotyczące naszej działalności obsługuje Łobez. Jeżeli 
chodzi o zatrzymania sprawców przestępstw na gorącym uczynku w Gminie Węgorzyno w 
roku ubiegłym zatrzymano tych sprawców 48 i na tą ogólną liczbę było aż 33 nie trzeźwych 
kierowców. I tutaj apeluję, że jeżeli widzicie Państwo osobę nietrzeźwą, albo jest podejrzenie, 
że jest pod w p ł y w e m alkoholu to proszę dzwonić na 112, lub 997, ponieważ to wymaga 
naszej interwencji. M y jesteśmy bardzo uczuleni na nietrzeźwych kierowców. Ja w tej chwil i 
w Komendzie Powiatowej Pol ic j i mam 9 etatów zapełnionych. Jeżeli chodzi o wykroczenia to 
chciałbym zwrócić uwagę, że Policjanci nałożyli na 407 sprawców wykroczeń 164 mandaty 
karne, które były związane z ruchem drogowym, ale oprócz zagrożenie które widzimy w 
ruchu drogowym mówiłem j u ż w ubiegłym roku o sytuacji z bezpańskimi psami. Takich 
mandatów było aż 96. Niezachowanie nakazanych środków przy trzymaniu zwierząt, proszę 
również o telefony w tym zakresie. To też jest problem społeczny, tych psów jest dosyć 
sporo. M y tutaj mamy dosyć sporo takich psów. 25 % mandatów jest właśnie za nietrzymanie 
psów na smyczy. Zdarzały się przypadki pogryzienia dzieci przez psy. Jeżeli chodzi o 
interwencje, to było takich interwencji 468 i tutaj było aż 129 interwencji domowych. Tutaj 
też będę do Państwa apelował, aby nie przechodzić obojętnie wobec krzywdy, która się dzieje 
w zaciszu 4 ścian. W tej chwil i jest to problem społeczny na 500 zabójstw w kraju w roku 
ubiegłym w granicach 3A to były zabójstwa związane z przemocą w rodzinie, także 
uczulałbym Państwa na ten aspekt. M y tutaj jes teśmy bezwzględni, mamy takie środki wobec 
sprawców przemocy w rodzinie. Jeżeli stwierdzimy, że taka przemoc jest stosowana, to 
występujemy do Prokuratury o zastosowanie środka przemocy w postaci dozoru i nakazu 
opuszczenia miejsca zamieszkania. 1 to nie ofiara ma się czuć zagrożona, ale ten przestępca. 
M y występujemy o takie środki i tutaj jesteśmy bezwzględni wobec osób, które używają 
przemocy w rodzinie. W roku ubiegłym były areszty, były stosowane środki w postaci dozoru 
i nakazu opuszczenia miejsca zamieszkania. Kiedy usłyszycie za ścianą płacz dziecka, że tam 
coś się dzieje, to proszę dzwonić, nas informować. Jeżeli nie będzie informacji od Was, to my 
nic nie zrobimy. Wczoraj zatrzymaliśmy sprawce przemocy na terenie gminy Resko, 
wystąpiłem z wnioskiem o nakaz opuszczenia miejsca zamieszkania. Jeśli chodzi o 
interwencje to zanotowaliśmy spadek wykrywalności ogólnej . Nastąpiła zmiana w ustawie 
Kodeks karny i jazda na rowerze pod wpływem alkoholu od listopada jest już wykroczeniem. 
Trzeba stwierdzić, że stwierdziliśmy o 77 postępowań wszczętych mniej i to jest pozytywna 
tendencja. Trzeba się z tego cieszyć, bo to oznacza, że na terenie gminy Węgorzyno jest mniej 
przestępstw. N a terenie gminy Węgorzyno odnotowaliśmy 5 wypadków drogowych, w 
których nie było żadnej ofiary śmiertelnej. N a terenie powiatu roku ubiegłego miel iśmy 2 
ofiary śmiertelne, natomiast na terenie gminy 6 osób było rannych. I tutaj widzimy 
powtarzalną sytuację jeżeli chodzi o kolizję na drodze K 2 0 . Wystąpi l i śmy do G D D K i A w 
Szczecinie, ponieważ stwierdziliśmy że pomiędzy drogą Węgorzyno, a Wiewiecko na 45 k m 
że nawierzchnia pomimo braku ujemnych temperatur pod wpływem niewielkiej ilości wody. 
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Staje się niezmiernie ślisko tym samym przejazd na tym odcinku drogi pomimo zastosowania 
ograniczenia prędkości stanowić może zagrożenie dla uczestników ruchu drogowego. 
Wystąpil iśmy do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad o rozważenie i zmianę 
ewentualnie nawierzchni, bo podejrzewamy że jest tu coś technologicznie nie tak. Dosyć 
często tam jeździmy i te kolizje się tam zdarzają. Ludzie tam wypadają z drogi pomimo 
zachowania tej należytej prędkości. 

Pani Burmistrz - jeżeli jesteśmy przy tym, to chcę aby Pan miał również wiedzę, że byłam 
osobiście w G D D K i A w Szczecinie. Rozmyślaliśmy jak można by było polepszyć 
bezpieczeństwo na tym odcinku. Zleci l i przebadanie szorstkości nawierzchni na tym zakręcie 
i ustaliliśmy, że będą zamontowane te linie, które powodują że jeśli kierowca się zagapi, to 
poczuje że jednak coś musi tu zrobić i zmniejszy prędkość, żeby nie wypadać z tego zakrętu. 

Pan Jacek Dobrek — Komendant Powiatowy Policji w Łobzie - to świetnie, bo to świadczy o 
tym, że jesteśmy jednomyślni. To może się tak skończyć, ze w końcu ktoś tam zginie, a życie 
ludzkie jest bezcenne. Także to jest taki element, na który chciałbym zwrócić uwagę. N a 
koniec chciałbym podziękować Pani Burmistrz i Zarządzaniu Kryzysowemu w miesiącu 
sierpniu miel iśmy ładunki wybuchowe na terenie Ginawy, tam doszło do eksplozji, 
prowadzimy postępowanie w tej sprawie. Zabezpieczaliśmy tam teren i Pani Burmistrz 
pojawiła się niezwłocznie na tym miejscu, wspólnie ze Strażą pożarną działaliśmy cały dzień. 
N a pewno tam były osoby, które wcześniej wiedziały, że coś się tam dzieje. Gdyby był sygnał 
to może zdołalibyśmy zapobiec takiej tragedii. Cały przebieg tego i zabezpieczenie uważam, 
że było wzorcowe i tu ogromne podziękowania. Jeżeli Państwo macie jakieś pytania to 
proszę, jeżeli będę potrafił to chętnie odpowiem. 

Pani Burmistrz - j a bym chciała, żeby Pan Komendant mi powiedział tylko, czy na terenie 
Węgorzyna są patrole nocne? Ponieważ miałam mieszkankę Węgorzyna, która informowała, 
że dochodzi wielokrotnie do włamań do piwnic, czuje się zagrożona. Miała informację że nie 
ma tych patroli a z mojej wiedzy są. Więc jeśli można wyjaśnić coś na ten temat. 

Pan Jacek Dobrek — Komendant Powiatowy Policji w Łobzie - Pani Burmistrz patrole nocne 
są. Natomiast chcę Państwu uzmysłowić, że jeżeli ten patrol jest jeden, a coś się wydarzy np. 
na Cieszynie i ten patrol pojedzie to wtedy dlatego apeluję o telefony, informacje bo to jest 
dla Pol ic j i bezcenne. Jeżeli będzie informacja, że coś się tam dzieje, ktoś się przemieszcza to 
drugi patrol w tym momencie jesteśmy w stanie skierować, on przyjedzie. Zdarzają się 
fałszywe alarmy. Także patrole nocne są, natomiast apeluję do Państwa o każde dziwne 
zachowania w nocy. Są również patrole ruchu drogowego na drogach wojewódzkich w 
zakresie swoich zadań oni mają przede wszystkim ruch drogowy, ale jeżeli będzie sygnał, że 
jest coś nie tak, że słyszycie Państwo jakieś głosy, ktoś się czuje zagrożony to proszę dzwonić 
na telefon 112. Patrol ruchu drogowego zostanie skierowany na miejsce, sprawdzi to także nie 
widzę żadnego problemu, proszę i apeluję o informację. Informacja jest podstawą naszego 
działania. M y swoje działania prowadzimy, było parę włamań, jest to przedmiotem naszych 
postępowań, my nie zapominamy o przestępstwach które było rok i 2 lata wcześniej . Jeżeli 
złapiemy jakiegoś przestępcę to rozmawiamy, nie ma takiej sytuacji żeby nie było patroli na 
terenie Węgorzyna. Proszę Państwa jest tylko 8 policjantów, do obstawienia mamy całą 
gminę. Jeżeli jesteście świadkami zdarzenia proszę o telefon i będziemy działać. 

Pan Radny Sadurek - Panie Komendancie dzięki Pana pracy jako przedstawiciel tej dużej 
grupy osób starszych nie czuję się zagrożony. Czuję się bardzo bezpiecznie na terenie miasta. 
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N a p r a w d ę wierzcie m i Państwo, że tak jest, j a mogę o każdej porze dnia i nocy wyjść. Druga 

sprawa te patrole nocne są. 

Pan Radny Nowacki - ja mam takie pytanie do Pana Komendanta. Wspomniał Pan i myślę, 

że dobrym rozwiązaniem jest opuszczenie lokalu dla sprawców przemocy. Takie pytanie 

formalne m a m na czyj wniosek Prokurator może taki nakaz wydać, czy to jest tylko na 

wniosek Pol ic j i , czy może służb specjalnych? 

Pan Jacek Dobrek — Komendant Powiatowy Policji w Łobzie — Szanowni Państwo 
informacja jest dla nas podstawą działania, jeżeli skierujecie do nas jakąś informację, to ja z 
Urzędu dostanę. Jeżeli potwierdzę to, że tam faktycznie dochodzi do tego znęcania żeby 
zastosować ten środek to ja muszę sprawcy przemocy postawić zarzut. Nie jest tak, że ja 
wystąpię do Prokuratury i Prokurator nakaże opuścić to miejsce zamieszkania. Taka osoba 
musi być bo przedstawieniu zarzutów. M y musimy zebrać materiały dowodowe w postaci 
przesłuchań świadków, wtedy j a stawiam zarzut i występuję z wnioskiem do Prokuratury o 
zastosowanie takich środków 

Pan Radny Nowacki - czy jest jakiś przyspieszony tryb takiego postępowania? 

Pan Jacek Dobrek - Komendant Powiatowy Policji w Łobzie - jeżeli dochodzi do 
drastycznych sytuacji to u nas sprawca przemocy, który jest pod w p ł y w e m alkoholu jest 
zatrzymywany, j a wtedy temat załatwiam w ciągu 48 godzin 

Pani Radna Górniak - j a mam jeszcze takie pytanie, czy na naszym terenie nie ma dealerów 

narkotykowych? Czy nie ma miejsc gdzie mogliby kupić jakieś dopalacze 

Pan Jacek Dobrek - Komendant Powiatowy Policji w Łobzie - Szanowni Państwo są 
przestępstwa narkotykowe ujawniane na terenie Gminy Węgorzyno. Jeżeli Pani taką sytuacje 
widzi to proszę o informację. Z racji ustawowych zadań my tą problematyką się zajmujemy. 
Mamy ujawnienia narkotyków na terenie gminy Węgorzyno. Natomiast poczucie 
bezpieczeństwa to jest rzecz subiektywna, jeden czuje się bezpiecznie, a drugi nie. W moim 
subiektywnym odczuciu uważam, że to zagrożenie na terenie gminy Węgorzyno nie jest duże. 
Jeżeli Pańs two macie jakieś informacje to proszę nas powiadamiać, m o ż e to być informacja 
również anonimowa. 

Pan Korcz - sołtys Mielna - w sytuacji, kiedy oboje rodzice piją, biją się, przyjeżdża Policja i 
Pani twierdzi że nie dostała od męża, a wszyscy wiedzą że było inaczej. Jeżeli ktoś przyjedzie 
to jest to w godzinach pracy, czyl i do 16, rzadko się zdarza że ktoś przyjedzie później , c i 
ludzie przeważnie są pijani i co w takiej sytuacji? 

Pan Jacek Dobrek - Komendant Powiatowy Policji w Łobzie - tutaj j u ż nasza rola w tym, 
żeby uzyskać materiał dowodowy 

Pan Radny Sadurek - złożył wniosek formalny o 5 minut przerwy 

- 5 minut przerwy -

Przewodniczący Rady Miejskiej - Policja wykonuje co do niej należy, są efekty wzmożonych 
patroli, ale jak życie nam pokazuje z młodzieżą nie zawsze jest w porządku. W moim 
sołectwie patrole pomogły chociaż tej młodzieży nie da się ucywilizować, ale te patrole są. 
Chcę też podziękować za zdarzenie pirotechniczne, zgłosiłem na swoim polu znaleziony 
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moździerz, to było 1 kwietnia. W ciągu 2 godzin był patroł saperski, Policja węgorzyńska, 

Strażnik miejski i to zostało zabezpieczone. 

Pan Drozdowski - mieszkaniec Węgorzyna — ja mam komunikat, Zespół Szkół w Łobzie 
ogłasza nabór dla chętnych absolwentów gimnazjum do klasy 1 Liceum Ogólnokształcącego 
o profilu policyjno - pożarniczym, nauka trwa 3 lata 

c) ewidencji prowadzonej przez Straże Miejskie oraz informacja o współpracy Straży z 

Policją w 2013 roku - druk nr 3 

Pan Bartosz Winsztal - Straż Miejska w Węgorzynie - Szanowni Państwo jeśli chodzi o 
wyniki moich działań na terenie gminy Węgorzyno w roku 2013 zostało wystawionych 70 
mandatów, były to mandaty porządkowe, ki lka mandatów z fotoradaru, który był wystawiany 
na próbę. Staram się swoją pracą skupić na służbach porządkowych. Powiem odnośnie 
zwierząt, ten problem jest. Jeśli chodzi o zwierzęta bezpańskie to są one przeze mnie na 
bieżąco lokalizowane i wyłapywane. M a m taką prośbę do mieszkańców, żeby też chcieli w 
tym temacie współpracować. Kiedy ja pytam mieszkańców to nie zawszą chcą wskazać, kto 
jest właścicielem mimo że pytam anonimowo, ponieważ ja mam fotografie tego zwierzęcia i 
j a takie czynności mogę wykonać bez konieczności przesłuchania świadków. Jakoś powoli się 
udaje ustalać tych właścicieli i konsekwencje wyciągać. Kończą się szczepienia, które 
prowadzi pan Garlicki i chciałbym prosić sołtysów żeby przekazać mieszkańcom, bo ktoś 
może zapomniał. Jeżeli chodzi o współpracę z Policją to tak jak j u ż wspomniał Pan 
Komendant zmienił się kierownik w naszym Posterunku. Współpraca ciągle jest, w trakcie 
służb dokonywaliśmy zabezpieczeń na terenie gminy Węgorzyno. Jeśli chodzi o moją 
prywatną działalność to prowadzę spotkania z młodzieżą, rozmawiamy na temat 
bezpieczeństwa, zagrożeń. Również są prowadzone rozmowy w Gimnazjum odnośnie 
odpowiedzialności. Jeszcze jedna taka rzecz, która nie jest ujęta w ewidencji, to współpraca 
ze Strażą Leśną. Są prowadzone kontrole dotyczące nielegalnej wysypki śmieci odnośnie 
opłaty śmieciowej, które jeszcze są. Chciałbym jeszcze podziękować Pol ic j i za pomoc. 
Jestem jednym Strażnikiem i nie zawsze jestem w stanie ogarnąć to wszystko sam, a Policja 
zawsze tą pomocą służy. 

Pan Radna Sławska — ja odnośnie szczepienia, czy koty też się szczepi? C z y ma Pan taką 
wiedzę? 

Pan Bartosz Winsztal - Straż Miejska w Węgorzynie — koty są to zwierzęta wolno żyjące i 
nie ma obowiązku ich szczepienia. Wszystkie przepisy mówią tylko wyłącznie o psach 

Pan Radny Nowacki - Panie Bartoszu niech Pan powie jak to jest z wyposażeniem u Pana, 
czy są wystarczające na dzień dzisiejszy? 

Pan Bartosz Winsztal - Straż Miejska w Węgorzynie - na K o m i s j i była mowa o urządzeniu 
służącym do badania trzeźwości, przydałoby się Straży bo wtedy nie prosiłbym o pomoc 
naszego Posterunku. Koszt takiego urządzenia to 2000 - 3000 zł. 

Pan Jacek Dobrek — Komendant Powiatowy Policji w Łobzie - jeśl i chodzi o to urządzenie to 
chciałem Państwu powiedzieć, że na terenie Komendy Policj i w Łobzie każdy kto przyjdzie 
bez udziału może się przebadać. Myślę, że jest to dobry kierunek i pomysł 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Węgorzynie - na poprzedniej sesji czytałem, żeby naszego 
St rażnika jakoś uhonorować, proszę Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz - wpływają również podziękowania za zaangażowanie Pana Strażnika, jest 
bardzo dużo pochwał dla Pana Bartosza ( Pani Burmistrz wręczyła podziękowanie ) 

Pan Bartosz Winsztal - Straż Miejska w Węgorzynie - dziękując za wyróżnienie chciałbym 
wspomnieć, że będzie to również bodźcem do dalszego działania, nie będzie to takie 
spoczęcie na laurach. Także będziemy kontynuować tą współpracę 

d) Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Węgorzyno z organizacjami 

pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego za rok 2013"- druk nr 4 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczejp. Jan Szymko - Radni z informacją się 
zapoznali 

e) Informacja Burmistrza z działalności między sesjami (ustna) 

Pani Burmistrz — przedstawiła informację z działalności między sesjami za pomocą 

prezentacji multimedialnej (która stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu) 

podczas której omawiane były następujące kwestie : 

- Spotkanie integracyjne w Runowie Pomorskim 

- Misterium Męki Pańskiej 

- Konkurs na Palmę Wielkanocną 

- Baba Wielkanocna 

- Budowa remizo - świetlicy w Runowie 

- Otwarcie Rybaczówki 

- M a j ó w k a 

- Dzień Ziemi w Runowie Pomorskim 

- N o c M u z e ó w 

- Spotkanie z Ośrodkiem Zdrowia 

- Posiedzenie zarządu L O T - u 

- Dofinansowanie umowy na zabawę Mikołajkową 

- Budowa II etapu obwodnicy 

- Spotkanie mediacyjne 

- Wieczór Poetów 

- Kanonizacja Jana Pawła II 

- Turniej bezpieczeństwa w ruchu drogowym 

- U m o w a dot. uruchomienia kredytu 

- Złożenie wniosku do R P O 

- Spotkanie z przedstawicielami Stowarzyszeń, Radami sołeckimi 

- Święto Przedszkolaka 

- Spotkanie ze Strażą Graniczną w Rewalu 

- Budowa sieci wodociągowo - przesyłowej 
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- Ogłoszenie przetargu na drogę w Gościsławiu 

- Przebudowa drogi 

IV. Podjęcie uchwał w sprawie 

Przewodniczący Rady Miejskiej - myślę, że Radni nie będą mieli sprzeciwu aby przejść do 

projektu na druku nr 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej — przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia 
Gminy Węgorzyno do Lokalnego Funduszu Pożyczkowego „Samorządowa Polska" 
Węgorzyno Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie - druk nr 10 

Pani Burmistrz - przygotowałam projekt uchwały, jest przedstawiciel z Lokalnego Funduszu 
Samorządowej P o l s k i . Pan już przedstawiał na Komis j i dlaczego to powstało, a przede 
wszystkim że jest to pomysł na rozwój gospodarczości przedsiębiorstw działających na 
naszym terenie. W tym celu podpisałam list intencyjny, o tym Państwa na wcześniejszych 
sesjach informowałam, dlatego postanowiłam przygotować ten projekt uchwały, ponieważ to 
j u ż Państwa kompetencje zgoda na przystąpienie do takiego funduszu pożyczkowego 

Pan Paweł Tarczyński — Lokalny Fundusz „Samorządowa Polska" — Szanowni Państwo 
jestem przedstawicielem Lokalnego Funduszu Pożyczkowego „Samorządowa Polska" w 
uzasadnieniu Państwo macie na czym polega cały program. Chodzi nam o to aby te pieniądze, 
która są zasysane z U n i i Europejskiej trafiły do firm, które tego potrzebują. Główny inicjator 
całego programu czyli Generalny Związek Rzemiosła Polskiego doszedł do wniosku, że te 
pieniądze które są przekazywane do małych i średnich przedsiębiorstw do nich nie trafiają. 
Tak naprawdę to jedno z narzędzi umożliwi zatrzymać stopę bezrobocia. Często tak jest, że 
osoby które prowadzą działalność gdzieś tam w historii swojej działalności mają problem. 
Założenie programu jest pełnieniem misji społeczno - gospodarczej. N a dzień dzisiejszy 
oprocentowanie takiej pożyczki poszło w dół jest to 4,7 % w skali roku. Tak samo poszła 
kwestia prowizji, na dzień dzisiejszy jest to kwestia 25 %. Ta forma wydaje się jak najlepsza, 
coraz więcej gmin przystępuje do programu. Z a rok możemy być ogromną konkurencją. 
M o ż n a się wycofać z tego programu nie ponosząc żadnych kosztów, tutaj jest kwestia 
bezpieczeństwa. W związku z czym nie ma możliwości żeby Gmina gdziekolwiek by straciła 
i jeszcze musiałaby dopłacać. Decyzja należy do Państwa, jeżeli Państwo macie jakieś pytania 
to bardzo proszę. 

Pani Radna Kamińska — proszę m i powiedzieć, czy to nie jest tak, że z gminy zawsze się 
ściąga. Państwo bierzecie po części z kieszeni gminy np. Urzędy pracy dają pożyczki, banki 
również prześcigają się w pożyczkach to czym się Wasza różni? Dlaczego C i inni będą gorsi? 

Pan Paweł Tarczyński — Lokalny Fundusz „Samorządowa Polska" — oprocentowanie tych 
pożyczek jest minimum o połowę mniejsze niż banków. Po drugie sposób zabezpieczenia 
kredytu w bankach komercyjnych jest całkowicie inny. N i k t nie da Pani kredytu w banku na 
weksel in blanco. Każdy fundusz pożyczkowy będzie tworzył fundusz rezerwowy na pokrycie 
pożyczek to jest kwestia zabezpieczenia całości systemu. To się nie da inaczej żeby ktoś 
rozdawał pożyczki na „ładne oczy" 

Pani Radna Kamińska — gmina ma wkład 50.000 zł i teraz W y też musicie mieć swoje 
struktury 
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Pan Paweł Tarczyński - Lokalny Fundusz „Samorządowa Polska" — lokalny fundusz 
pożyczkowy to jest ogrom struktury. W każdej kwocie która jest aplikowana gwarantem 
gminy 3 % tej kwoty są to koszty administracyjne. Co do struktury zatrudnienia to tam 
maksymalnie będzie pracowało 3 osoby. Jedyny wydatek który ponosi gmina to jest te 54.000 
zł. 

Pani Radna Kamińska - czyli macie już gminy które są w tym Waszym funduszu? 

Pan Paweł Tarczyński - Lokalny Fundusz „Samorządowa Polska" - oczywiście że tak 

Pani Radna Kamińska — a czy Stowarzyszenia L G D korzystają ze środków U n i i 
Europejskiej? 

Pan Paweł Tarczyński — Lokalny Fundusz „Samorządowa Polska" — oczywiście że tak, ale 
my idziemy całkowicie innym wnioskiem. Wszystko będzie zależało od kreatywności 
mieszkańców. Może się okazać, ze po 6 miesiącach działania jest bardzo mało 
wnioskodawców, wówczas Państwo się wycofujecie nie ponosząc żadnych strat 

Pan Radny Sadurek - już przeżyliśmy w kraju coś takiego, jak Bezpieczna Kasa 
Oszczędności i coś takiego jak Amber Gold. Jeśli Pan stwierdzi, że otrzymywać będą 
pożyczkę zaczynający własny interes i mieli w swojej przeszłości kłopoty z bankami to jaka 
jest gwarancja, że oni spłacą? czy my ciągle będziemy dokładali? 

Pan Paweł Tarczyński - Lokałny Fundusz „Samorządowa Polska " - porównywanie nas z 
Amber G o l d to jest pewna niedorzeczność. Jest bardzo dużo osób, które nie dostaną kredytu 
w banku bo np. nie spłacili odsetek. M y takim przedsiębiorcom nie będziemy udzielać 
pożyczek, indywidualnie będziemy podchodzili do każdego pożyczkodawcy. M y będziemy 
udzielać pożyczek tylko dla podmiotów gospodarczych 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Węgorzynie - Radni trochę nabrali takiej niepewności 

Pan Paweł Tarczyński — Lokalny Fundusz „Samorządowa Polska" - wola Radnych polega 
na tym, że możecie Państwo przystąpić do programu dzisiaj bądź nie. Ktoś z Państwa 
powiedział o dotacjach z Powiatowego Urzędu Pracy. Ja nie wiem czy Państwo wiecie, ałe 
już niedługo skończą się dotacje. Cały program będzie miał działanie non profit. N a m nie 
wolno przynosić zysków, tylko będziemy zwiększali swój kapitał, a wtedy udziały będą 
automatycznie zwiększane. T u nie ma innej możliwości, to są finanse 

Pani Radna Sławska - co z tego będzie miała gmina? N p . przez rok czasu nikt się nie zgłosi, 
nie będzie żadnego przedsiębiorcy i my rezygnujemy z tego co będziemy mieli z tego w tym 
momencie? 

Pan Paweł Tarczyński - Lokalny Fundusz „Samorządowa Polska" - skoro program 
nastawiony jest na to, żeby rozwijać przedsiębiorczość, to z drugiej strony jeśli powstanie 20 
nowych programów to już jest to sukces. Teraz jeśli 10 % otworzy swoją działalność i będzie 
przynosiło dochody to będą mniejsze środki osób dla bezrobotnych. To jest po to, żeby 
zachęcić nie tylko młodych ludzi, ale dla ludzi którzy mają kreatywność, pomysły. D l a 
Gminy są to same plusy w kwestii dotyczącej zmniejszenia wydatków OPS-u, większe 
podatki wpływają do Gminy. M y nie ściągamy od Gminy pieniędzy i obracamy tymi 
pieniążkami 
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Pan Radny Zieliński — niech Pan powie w j a k i sposób doszliście do Gminy Węgorzyno? 

Zrobiliście badanie rynku? Czy było jakieś porównanie z Urzędem Pracy? 

Pan Paweł Tarczyński - Lokalny Fundusz „Samorządowa Polska" - głównym źródłem jest 
rocznik statystyczny województwa zachodniopomorskiego. Tam jest bardzo dużo informacji, 
które są nam w stanie pomóc. M y chcemy zaprosić do współpracy nawet te najmniejsze 
Gminy, dajemy szanse przedsiębiorcom. T u nie ma możliwości żebyście Państwo jako Gmina 
doznali jakiegoś uszczerbku 

Pani Burmistrz — jeśli będzie ktoś taki, że weźmie tą pożyczkę, rozłoży sobie spłatę kredytu i 
jej nie spłaci. To wtedy kto to spłaca? Czy Gmina ze swojego budżetu czy kto? 

Pan Paweł Tarczyński - Lokalny Fundusz „Samorządowa Polska" - jedyny wydatek jaki 
Gmina ponosi to jest 54.000 zł. jeżeli ktoś nie będzie spłacał to Gmina nie ponosi z tego 
tytułu żadnych konsekwencji. Jeśli byłoby inaczej to w takim przypadku żadna Gmina nie 
przystąpiłaby do programu 

Pani Burmistrz - a niech Pan powie, czy można później przystąpić, albo które Gminy 
chociażby z naszego powiatu przystąpiły ? 

Pan Paweł Tarczyński - Lokalny Fundusz „Samorządowa Polska" - Resko przystąpiło 

Pani Burmistrz - kto jest bezpośrednim Beneficjentem, kto podpisuje umowę między Unią, a 
pierwszym Beneficjentem? 

Pan Paweł Tarczyński - Lokalny Fundusz „Samorządowa Polska" - centrum operacyjne 
Samorządowa Polska przekazuje, nie podpisuje żadnej umowy. Każdy wniosek tak samo jak 
wniosek pilotażowy jest składany do Komis j i Europejskiej 

Pan Radny Sadurek - nie wiem o co toczymy boje, bo jeśli ktoś dostał 100.000 zł. różnica 
między oprocentowaniem bankowym, a proponowanym przez Fundusz to jest około 2 % to o 
co my tu walczymy? 

Pani Radna Sławska — składam wniosek o zakończenie dyskusji 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczejp. Jan Szymko - przedstawił opinię 

wobec powyższego projektu 

Z a - 0 
Przeciw - 8 
Wstrzymało się - 4 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała nie została podjęta 
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Pan Paweł Tarczyński - Lokalny Fundusz „Samorządowa Polska" - chciałbym Państwu 

podziękować za poświęcony czas 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie skargi wniesionej 

przez Stowarzyszenie „Węgorzyno-Mój D o m " na działalność Burmistrz Węgorzyna - druk 

nr 5 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczejp. Jan Szymko - przedstawił opinię 

wobec powyższego projektu 

W w y n i k u głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych 
g losowało: 

z dnia 22 maja 2014 roku 

w sprawie skargi wniesionej przez Stowarzyszenie „Węgorzyno-Mój D o m " na działalność 

Burmistrz Węgorzyna 

( u c h w a ł a stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały N r 

X\7152/2012 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 26 kwietnia 2012 roku w sprawie 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu 

ich pobierania - druk nr 6 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej—p. Jan Szymko - przedstawił opinię 

wobec powyższego projektu 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, 
głosowało: 
Z a - 1 2 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XXXVI/329/2014 
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w sprawie zmiany uchwały N r XV/152/2012 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 26 

kwietnia 2012 roku w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z 

opłat, jak również trybu ich pobierania 

( uchwala stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Węgorzyno na rok 2014 - druk nr 7 

Pani Burmistrz - chciałabym prosić o przyjęcie autopoprawką zwiększenia kwoty 85.000 zł. 
przy zwiększeniu dochodów i o taką samą kwotę przy zwiększeniu wydatków. Po stronie 
dochodów to jest jako wpływ z opłaty śmieciowej, a po stronie wydatków taką samą kwotę w 
związku z tym, że jest to kwota związana z systemem zagospodarowania odpadów. N a chwilę 
obecną jes teśmy po weryfikacjach okazało się , że sporo osób na ten czas nie miało złożonych 
deklaracji, nie płaciło opłaty. Jesteśmy przed przetargiem na kolejny okres odbierania tych 
odpadów 

Przewodniczący Komisji Budietowo-Gospodarczej -p. Jan Szymko - przedstawił opinię 

wobec powyższego projektu 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2014 

( uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2014-2021— druk nr 8 
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Fani B u r m i s t r z — ta uchwała jest konsekwencją wcześniej podjęte j chciałabym jeszcze 
poprosić o to co j u ż na Komisjach było wiadomo uzupełniony załącznik nr 1. N a k o h c u tej 
tabeli należy uzupełnić. Wynikały one z interpretacji R I O i autopoprawka dotyczy też 
załącznika nr 2, a polega na rozszerzeniu jest to wyjaśnienie, bo globalnie wynik nie ulega 
zmianie 

Przewodniczący Komisji Budzetowo-Gospodarczej -p. Jan Szymko - przedstawił opinię 

wobec powyższego projektu 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych 
głosowało: 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2014-2021 

( u c h w a ł a stanowi z a ł ą c z n i k n r 9 do niniejszego p r o t o k o ł u ) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały zmieniająca uchwałę N r 

X X I . W240/2008 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 27 listopada 2008 r. w sprawie 

określenia w z o r ó w formularzy informacji i deklaracji podatkowych - druk nr 9 

Pani Burmistrz — to jest kosmetyczna zmiana, w pozycji termin składania deklaracji do tej 
pory był 15 styczeń, zmiana polega na tym, że ustawodawca w pewnym momencie zmienił 
ten termin i został on wydłużony do 31 stycznia, więc musimy poprawić to w deklaracji 

W w y n i k u głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych 
głosowało: 
Z a - 1 2 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się — 0 
Przewodniczący Rady Mie j sk ie j - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XXXVI/332/2014 

Rady Miejskiej w Węgorzynie 
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z dnia 22 maja 2014 roku 

zmieniająca uchwałę N r XXIV/240/2008 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 27 listopada 

2008 r. w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych 

Węgorzyna 

( uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

ustanowienie nieodpłatnej służebności przesyłu - druk nr 11 

Pani Burmistrz — dotyczy to przyłącza gazowego, wybudowanego na potrzeby Gimnazjum, 
właścicielem jest spółka gazownicza. Więc w razie potrzeby to pozwoli wejść na teren 
nieruchomości i dokonać stosownych napraw konserwacyjnych 

Przewodniczący Komisji Budzetowo-Gospodarczej -p. Jan Szymko - przedstawił opinię 

wobec powyższego projektu 

w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie nieodpłatnej służebności przesyłu 

( uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Łobeskiemu na realizację zadania pn. „Remont nawierzchni chodnika i 

istniejących z jazdów w miejscowości Sielsko, po obu stronach drogi powiatowej nr 4337Z na 

odcinku ok 400 mb" — druk nr 12 

Pani Burmistrz - po raz pierwszy pojawia się taka uchwała która z przyczyn formalnych jest 
wymagana więc prosiłabym o podjęcie 

Pani Radna Górniak - te chodniki są pięknie robione naprawdę 
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Przewodniczący Komisji Budzetowo-Gospodarczej - p. Jan Szymko - przedstawił opinię 

wobec powyższego projektu 

W w y n i k u głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych 
głosowało: 
Z a - 1 0 
Przeciw - 0 
W s t r z y m a ł o się - 2 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łobeskiemu na realizację zadania pn. 

„ R e m o n t nawierzchni chodnika i istniejących z jazdów w miejscowości Sielsko, po obu 

stronach drogi powiatowej nr 4337Z na odcinku ok 400 mb" 

( u c h w a ł a stanowi z a ł ą c z n i k n r 12 do niniejszego p r o t o k o ł u ) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Węgorzyno - druk nr 13 

Pani Burmistrz - Gmina Węgorzyno jest członkiem Celowego Z w i ą z k u R X X I , ale jest 
również decyzją Wojewody przypisana do tej instalacji w Słajsinie. Tam muszą trafić nasze 
odpady za pośrednictwem stacji przeładunkowej . N a ostatnim szkoleniu, które miało na celu 
ujednolicenie systemu gospodarowania odpadami w każdej członkowskiej Gminie polegały 
na tym, że m a być wprowadzona pewna zmiana. D o tej pory w momencie, kiedy 
segregowaliśmy te odpady do jednego do jednego pojemnika na odpady segregowane 
mieliśmy tam wrzucać plastiki, materiałowe kartony po sokach, makulaturę, papier puszki po 
konserwach. Te 4 były wrzucane do tego jednego pojemnika na segregowane odpady. Tak 
runkcjonował Zakład w Słajsinie, że razem mogły być dostarczane do Zakładu. W tej chwil i 
Zakład po okresie doświadczeń prosi, o to aby papier z tekturą nie był z pozostałymi trzema. 
Wówczas papiery i kartony nie będą makulaturą i dlatego gorąca prośba, żeby zmienić to w 
każdej Gminie. Spróbujmy oszacować ile tego uda nam się zebrać 

Pan Radny Sadurek - Pani Burmistrz proponuję cos takiego, żeby tak zrobić. Z a ileś kg 

makulatury sadzonkę jakiegoś drzewka, czy krzewu 

Pani Burmistrz- j a to biorę pod uwagę, aczkolwiek dopiero zobaczymy jak nam wskaźniki 
wychodzą. W tej chwili jeśli to było wiezione razem z pozostałymi to Słajsino wykazywało 
nam wskaźniki proporcją. Czy l i śmieci ze wszystkich G m i n członkowskich później dzieli l i 
proporcją. U nas m o ż e było dużo tego papieru i makulatury, a w innych gminach mniej ale po 
równo każda gmina dostała po kawałku. Spróbujmy nawet oszacować ile tego jest i czy my 
wskaźniki odpowiednie wypracujemy jako Gmina, bo kary w razie czego nie będą nakładane 
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na Związek, będą nakładane na Gminy. A jeśli ten wskaźnik będzie wyglądał kiepsko to j a 
mam pomysł, żeby przygotować konkurs dla szkół 

Pani Radna Kamińska — ja to powiedziałam na Komisjach. Jestem bardzo przeciwna tej 
uchwale z tego względu, że tutaj ki lka lat temu był Prezes Z w i ą z k u i „wciskał", że wszystko 
jest przemyślane. Więc j a proponuję, żeby sobie kupili suszarki, bo dlaczego Gmina ma 
ponosić koszty? To jest w ich zakresie obowiązków. Jestem bardzo na to oburzona, Pan 
Prezes nas po prostu oszukał 

Pan Radny Szymko - ja też jestem starym Radnym, ale nie pamiętam żeby ktoś coś „wciskał" 
śmieci to jest niewdzięczny temat. Skoro jesteśmy w tym Związku to powinniśmy tworzyć 
jedność i ulepszać, dlatego uważam że powinniśmy tą uchwałę przyjąć. Należy to wszystko 
usprawniać 

Pani Radna Kamińska - dobrze, ale niech koszt ponosi Związek, a nie Gmina 

Pan Radny Sadurek - doprowadziliśmy do tego, ze ludzie segregują śmieci, mam 
naprzeciwko siebie pojemniki i widzę, że ludzie bardzo solidnie wrzucają do odpowiednich 
po jemników 

Pani Radna Górniak - dla mnie od samego początku było to dziwne, że ja mam papier 
wrzucać do tego pojemnika, ten pomysł żeby dzieci zaczęły zbierać makulaturę to jest fajna 
sprawa i nie czekajmy na wskaźniki 

Pan Adamów - sołtys Przytonia - trzeba wrócić do początków, jest za mało pojemników ja w 
2009 roku zakupiłem 4 pojemniki na sołectwo. Jak przyszła nowa ustawa śmieciowa to 3 
pojemnik zostały zabrane, jest za mało pojemników. To jest nieuregulowane, jeden punkt 
śmieciowy został zlikwidowany w Przytoniu. Teraz przychodzi lato i śmieci się przesypują 

Pani Marta Banasik — Sekretarz Gminy ~ mieszkańcy przyzwyczaili się do starego systemu, 
nie zbierają do worków, tylko przynoszą do pojemników, dlaczego nie zbierają w workach? 
Nadal mieszkańcy noszą do tych gniazd. Jeżeli jedzie objazd z Zakładu to mówią że przed 
posesjami nie ma worków, a tam się aż przesypuje. Worki są nieodpłatnie do pobrania z 
Z U K - u . 

Pani Burmistrz-ja mam takie same odczucie jak Radna Kamińska i się z nią zgadzam. M y 
nie zrobiliśmy niczego złego niż te wytyczne. W tamtym roku jak podejmowaliśmy uchwały 
miel iśmy takie wytyczne przekazane przez samego Prezesa. Opowiadał jak funkcjonuje 
Zakład i tak należy robić. Ja też mam żal, że wtedy nie powiedział że wszystko ma być 
osobno. M i e j m y nadzieję, że to jest jedna z ostatnich zmian 

Przewodniczący Komisji Budzetowo-Gospodarczej -p. Jan Szymko - przedstawił opinię 

wobec powyższego projektu 
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Uchwała Nr XXXVI/335/2014 

Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 22 maja 2014 roku 

w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Węgorzyno 

( uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wymagań, jakie 

powinien spełnić przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie 

działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości 

ciekłych na terenie Gminy Węgorzyno - druk nr 14 

Przewodniczący Komisji Budzetowo-Gospodarczej -p. Jan Szymko - przedstawił opinię 

wobec powyższego projektu 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych 
głosowało: 
Za l i 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 1 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XXXVI/336/2014 

Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 22 maja 2014 roku 

zmienia jąca uchwałę w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełnić przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Węgorzyno 

( uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu) 

V. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych oraz interpelacje zgłoszone na 

poprzednich sesjach 

Odpowiedzi zostały zamieszczone w punkcie Interpelacje, wnioski i zapytania radnych 

- pełnienie dyżurów 
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- udział w „Palmie Wielkanocnej" 

- uczestnictwo w otwarciu Rybaczówki 

- obchody Święta 3 maja 

- złożenie kwiatów pod obeliskiem w Węgorzynie 

VII. Wolne wnioski i komunikaty 

Przewodniczący Rady Miejskiej - odczytał pisma, które wpłynęły do biura Rady Miejskiej 

Pani Radna Górniak — zaprosiła do wzięcia udziału we mszy oraz tradycji Święcenia pól 

Pani Burmistrz — chciałam poinformować, że rolnicy mają obowiązek rejestracji w 

Sanepidzie do końca maja 

Pani Burmistrz - zaprosiła na oficjalne uruchomienie Hot - spotów - 6 czerwca o godz. 

10 przed Urzędem Mie j sk im 

- 4 czerwca odbędzie się pobór krwi w Łobeskim Domu Kultury 

Pani Burmistrz — został ukończony podjazd do Ośrodka zdrowia oraz przebudowa łazienki 

Pani Marta Banasik — Sekretarz Gminy - woda dla pracowników jest do odbioru w 

Biedronce 

Pan Korcz sołtys Mielna — czy naszym obowiązkiem jest dowożenie listy pracowników do 

Urzędu Miasta? 

Pani Marta Banasik — Sekretarz Gminy — inaczej musiałby przyjeżdżać codziennie do 

Węgorzyna i podpisywać, to jest dla udogodnienia 

VIII. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Jan Mazuro zamknął X X X V I 

sesję Rady Miejskiej w Węgorzynie. 

Protokół sporządzono w 1 egzemplarzu, zawiera 21 ponumerowanych stron oraz 14 

załączników. N a tym protokół zakończono i podpisano. 
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